

Raney Scalp Clips

TETRAmed Einmal-Kopfhautklammern • steril • blau

TETRAmed Single-Use Scalp Clips • sterile • blue



Raney Scalp Clips

TETRAmed Einmal-Kopfhautklammern • steril • blau
TETRAmed Single-Use Scalp-Clips • sterile • blue



Eigenschaften

Die TETRAmed Scalp Clips gewährleisten eine optimale und kontrollierte Hämostase des Hautschnittes, ohne das Operationsfeld einzuengen.

Atraumatisch und mit konstantem Druck sind die TETRAmed Scalp Clips während der gesamten Nutzungsdauer sicher und zuverlässig.

Durch die Verwendung von hochwertigem Polymer-Granulat für Medizinprodukte ist eine Bruchgefahr ausgeschlossen.

Die TETRAmed Scalp Clips sind mit den gängigen Clip-Anlegezangen kompatibel.

Die TETRAmed Scalp Clips verfügen neu über eine Fingerfläche zum schnelleren und einfacheren Positionieren in die Anlegezange.

Einmalgebrauch verhindert Kontaminationsgefahr.

Attributes

TETRAmed Scalp Clips an ideal and controlled hemostasis of the dermal incision without narrowing the operating field.

Atraumatic and with steady pressure during the whole procedure the TETRAmed Scalp Clips are reliable and safe.

No risk of fracture due to the use of high-quality polymer pellets for medical products.

The TETRAmed Scalp Clips are compatible with all common clip forceps.

The new TETRAmed Scalp Clips have a new gripping surface which allows a faster and easier positioning on the applying forceps.

Single use prevents any risk of contamination.

Verpackung

Spenderbox, 20 Aufreißbeutel, à 10 Stück, doppelt verpackt, steril

Bestellnummern

Art.-Nr. TM-1010 TETRAmed Scalp Clips
Art.-Nr. TM-1000 TETRAmed Scalp Clip Anlegezange

Packaging

Dispenser box, 20 bags with 10 pieces each, double bagged, sterile

Order Numbers

*Art. No. TM-1010 TETRAmed Scalp Clips
Art. No. TM-1000 TETRAmed Scalp Clip applying forceps*

VERTRIEB / DISTRIBUTION

Chirurgische Spezialprodukte Engel GmbH

tel: +49 6874 182591
fax: +49 6874 182592
email: cse@csegmbh.com
web: www.csegmbh.com



TETRAmed GmbH, 6890 Lustenau, Alpstraße 23
Tel.: +43 (0)664 9222141, Fax: +43 (0)5577 896326
office@tetramedizin.com, www.tetramedizin.com